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 Protokół nr 81/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 13 listopada 2012 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 
polegającej na „Budowie drogi gminnej Bratian – Kaczek oraz ulic osiedlowych w msc. 
Bratian – etap I ul. Sportowa, Grunwaldzka, Osiedlowa, Kościelna Sosnowa/droga 
Bratian – Kaczek” na terenie działek ewidencyjnych 281, 286/30, 289, 1102/2, 288/2, 
272/1, 270, 273, 613, 614/1, 704/2, 697/4, 924, 697/3, 701, 700/41, 693, 699, 815/2, 850, 
816/11 obręb Bratian”. 
/na posiedzenie weszła pani Krystyna Zatorska – specjalista w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Zatorska szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pani K. Zatorska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przedstawienia projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
powiatu nowomiejskiego na lata 2013-2037 wraz z projektem uchwały budżetowej 
powiatu nowomiejskiego na 2013 r.  
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła projekt uchwały. Poinformowała, że w 2014r. powiat 
nie będzie spełniał wskaźnika obsługi zadłużenia (wskaźnik zadłużenia w 2012r. wyniósł 
45,27%, natomiast w 2013r. wyniesie 45,77%). Dodała, że budżet powiatu na 2011r. oraz na 
2012r. Regionalna Izba Obrachunkowa zaopiniowała pozytywnie „z uwagą”. Stwierdziła, że 
budżet na 2013r. najprawdopodobniej będzie również zaopiniowany pozytywnie  „z uwagą”, 
ponieważ w roku 2013 będzie jeszcze możliwość poprawienia wskaźników. Pani Skarbnik 
poinformowała, że jeżeli nie poprawimy wskaźników, to RIO nie wyda pozytywnej opinii i 
nie będzie można uchwalić budżetu powiatu na rok 2014. Nadmieniła, że w podobnej sytuacji 
jest wiele powiatów. Dodała, że od 1999r.  powiat wydał na inwestycje ok. 24 mln zł, z czego 
ok. 18 mln zł  zostało zaciągniętych w formie kredytu.  
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła uzasadnienie do projektu uchwały. Dodała, że 
oszczędności z likwidacji kasy w ciągu trzech lat wyniosą netto ok. 115 tys. zł. 
Poinformowała, że w połowie grudnia zaczną funkcjonować terminale płatnicze w Wydziale 
Komunikacji i Transportu oraz w  Wydziale  Geodezji i Nieruchomości, które będą 
obsługiwały wszystkie karty VISA oraz MasterCard. Wyjaśniła, że zakup tabletów, który 
budzi wiele kontrowersji na chwile obecną,  powinien się zwrócić w ciągu półtora roku. Pani 
Skarbnik poinformowała, że powiat łącznie dokonał cięć w wysokości 546 406 zł, w tym 
Starostwo Powiatowe zaoszczędziło kwotę w wysokości ok. 340 000 zł.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przedłożenia projektu uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2013 r. 
wraz z uzasadnieniem do projektu uchwały budżetowej.  
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Pani Starosta poinformowała, że odwiedziła z panem Kłosowskim wszystkich wójtów celem 
omówienia inwestycji drogowych. Dodała, że wójtom przekazana została informacja iż będą 
realizowane remonty dróg powiatowych, niemniej jednak w związku ze złą sytuacją 
finansową powiatu zapytano o partycypację gmin w kosztach inwestycji drogowych. 
Wyjaśniła, że wójt gminy Biskupiec wypowie się w najbliższym czasie w tej kwestii, 
natomiast wójt gminy Nowe Miasto Lubawskie zadeklarował, że gmina będzie partycypowała 
m.in. w kosztach budowy chodnika w Lekartach. Dodała, że wójt gminy Grodziczno 
zadeklarował udział środków finansowych w remoncie drogi Boleszyn – Wielkie Leźno 
(inwestycja będzie realizowana w latach 2013 -2014). Natomiast ma się zastanowić nad 
partycypacją w kosztach remontu drogi w Świniarcu. Ponadto poinformowała, że wójt gminy 
Kurzętnik zadeklarował przekazanie środków finansowych w wysokości ok. 200 000 zł na 
konkretną inwestycję tzn. przebudowę drogi powiatowej  Kurzętnik – Nielbark. Wyjaśniła, że 
najprawdopodobniej jeszcze w tym roku zostanie ogłoszony nabór na wnioski dotyczące 
przebudowy dróg w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych.   
Pani Starosta poinformowała, że wpłynęło pismo pana Blanka – burmistrza Nowego Miasta 
Lubawskiego (stanowiące załącznik nr 3),  z  którego  wynika że są zainteresowani nabyciem 
działki nr 34/1 oraz części działki zajętej pod parking przy ul. Grunwaldzkiej. Wyjaśniła, że 
zaproponowano wstępną formę rozliczenia polegającą na długookresowym odstąpieniu przez 
gminę miejską od pobierania dzierżawy z tytułu najmu nieruchomości położonej przy          
ul. Korczaka, użytkowanej przez Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy do czasu 
zrekompensowania wartości w/w działek. 
Pani Starosta poleciła pani Sekretarz, żeby przygotowała odpowiedź w tej sprawie. 
Stwierdziła, że w piśmie należy uwzględnić wyliczenie dotyczące wydatków związanych z 
modernizacją budynku przy ul. Kopernika. Ponadto należy zwrócić się z prośbą o umorzenie 
należności za wynajem pomieszczeń do momentu przeniesienia placówki do budynku 
internatu Zespołu Szkół im. C.K. Norwida.  
 
 
Protokół sporządziła 
                                                                             Przewodnicząca 
 
Ewelina Kubacka                                                  Ewa Dembek 
 


